
 

Protokół Nr XLVIII/22 

z dnia 1 lipca 2022 r. 

od godz. 10:00 do godz. 13:41  

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XLVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

XLVIII sesję otworzył Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  



 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Prezentacja założeń opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę 

południowej części pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem                         

z ulicami Łaską i Kościelną 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Miastu Zduńska Wola na realizację zadania polegającego na opracowaniu 

dokumentacji projektowej na przebudowę południowej części pl. Wolności wraz                   

z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną.  

7. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu zduńskowolskiego za rok 2021.  

8. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli z realizacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy                     

w roku 2021.  

9. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2021-2030.  

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r. w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze i zasad 

zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli 

zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego 



wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 

Nauczyciela, w tym również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk 

o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski.     

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2022 – 2030.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn: “Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo-Krokocice-Lichawa – etap III                        

o długości 1610 m”.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego  z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-14/22  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na 

rok 2022 – FK/RP-15/22.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola 

na dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę 

południowej części pl. Wolności wraz  z pasem drogowym i skrzyżowaniem z 

ulicami Łaską i Kościelną ” – FK/RP-16/22.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zapolice.  

17. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie XLVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

Starosta Hanna Iwaniuk złożyła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkty:  

1. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w  sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota.  



2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola 

na dofinansowanie zadania pn: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. 

Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota – Prosta”. Wynika to z 

potrzeby uzyskania upoważnienia Rady Powiatu do podpisania umowy i udzielenie 

pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na realizację zadania pn: „Dokumentacja 

projektowa na przebudowę ul. Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem 

ulic Złota – Prosta” na które zabezpieczone zostały w budżecie powiatu środki 

finansowe w kwocie 20.000 zł. „. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek. Rozszerzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Pawłowska  

 

Radna Joanna Pawłowska poinformowała, że jest za wprowadzeniem punktów do 

porządku.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , 

Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do Komisji uchwał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował radnych: 

1/ Pawła Mataśkę, 

2/ Katarzynę Chwiałkowską,  

3/ Andrzeja Dutkiewicza. 

W/w radni wyrazili zgodę.  



 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , 

Marcin Łabędzki , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Nowak  

 

Skład Komisji:  

1/ Paweł Mataśka – przewodniczący, 

2/ Katarzyna Chwiałkowska,  

3/ Andrzej Dutkiewicz. 

 

Punkt 5 

Prezentacja założeń opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę 

południowej części pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami 

Łaską i Kościelną. 

 

Paweł Szewczyk Z-ca Prezydenta Miasta Zduńska Wola przedstawił główne 

założenia opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę południowej części 

pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną. 



 

Radny  Zbigniew Piotrowski w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Prezydenta zwrócił 

uwagę, że na to wychodzi iż projekt jest już gotowy, bez wcześniejszych uzgodnień. 

Teraz  wymaga się natomiast wsparcia finansowego.  Zapytał ile wynosi kosztorys 

inwestycyjny, zapytał również o specyfikację warunków zamówienia. Zwrócił uwagę, 

że niektóre zdjęcia są z różnych wariantów. Zapytał także ile będzie zlikwidowanych 

parkingów, gdzie one będą. Gdzie będzie główne natężenie ruchu. Nawiązał również 

do fontanny -j ak ona będzie zasilana.  

Paweł Szewczyk Z-ca Prezydenta Miasta Zduńska Wola stwierdził, że w dniu 

dzisiejszym przede wszystkim jest mowa o środkach na realizację tego zadania - te 

środki w budżecie miasta są. Kosztorysy są obecnie aktualizowane. Kosztorys w roku 

minionym wynosił 2.800.0000 zł. Wizualizacje nie są z różnych koncepcji ale z tej 

ostatniej, która uzyskała uzgodnienie inwestorów sieci i sieci cieplnych. Odnośnie 

fontanny nie chodzi o to by ludzie do niej wchodzili ale np. o przebywanie w jej 

sąsiedztwie. Fontanna przy pasażu im. Pawła Królikowskiego posiada obieg 

zamknięty, są tam dosypywane odczynniki, które gwarantują bezpieczeństwo tej wody. 

Odnośnie miejsc parkingowych w obszarze objętym dokumentacją, który dotyczy 

pasów drogowych w zarządzie powiatu zduńskowolskiego zlikwidowanych miejsc 

parkingowych zostanie zero. Zaplanowanych jest 56 miejsc postojowych, które 

znajdują się w części podziemnej ratusza. Parking podziemny nie jest 

wykorzystywany. Na Placu Wolości 22 powstanie dodatkowych 26 miejsc 

postojowych. Trwa podział działki, przy sklepie Bodzio również powstanie około 60 

miejsc postojowych. Na obecnym parkingu parkują głównie mieszkańcy okolicznych 

kamienic z racji tego, że na ich podwórzach nie ma miejsc. Stąd przeprowadzany jest 

remont podwórzy, gdzie na jednym z nich zostanie wygospodarowanych dwanaście 

miejsc parkingowych. Przede wszystkim trzeba zachęcić mieszkańców do korzystania 

z parkingu podziemnego. To czy to zadanie zostanie zrealizowane będzie zależało od 

możliwości finansowych miasta i decyzji rady powiatu. Również miasto będzie starało 

się pozyskać środki zewnątrz choćby z funduszy ochrony środowiska. Zadanie nie 

wydaje się zbyt drogie a skutki będą pozytywne dla mieszkańców. Przedsiębiorcy 

widzą potencjał w tym miejscu, które może dać wiele miejsc  pracy. Obecnie nie ma 

tam zbyt dużego zainteresowania. Obecnie jest etap tworzenia dokumentacji. Ważnym 

elementem jest przebudowa skrzyżowania, który jest w zarządzie powiatu 

zduńskowolskiego.   



 

Radny Tomasz Półgrabia stwierdził, że projekt jest ciekawy. Nie miał jednak 

możliwości zapoznania się z projektem organizacji ruchu, czy jest on kompletny czy 

będzie podlegał korektom. Projekt zawiera wiele wątków i zmienia układ ruchu. 

Ciężko jest mu w tej chwili powiedzieć, że jest „za”. Jest tutaj wiele znaków 

zapytania. Drugi temat to plan awaryjny dla przedsiębiorców. Projekt sam w sobie 

bardzo drogi, realizacja będzie trwała bardzo długo. Obawa się, że zostanie 

straconych kilkadziesiąt miejsc pracy.  Radny zapytał czy będzie obniżka czynszów. 

Jaki jest pomysł na to.   

Paweł Szewczyk Z-ca Prezydenta Miasta Zduńska Wola odnośnie przedsiębiorców 

podkreślił, że miasto jest na etapie dokumentacji.  Szerzej temat będzie omawiany 

gdy zapadnie decyzja o jego realizacji. Inwestycja nie jest droga. Na pewno nie 

będzie trwała kilka miesięcy. Pracochłonna może być przebudowa skrzyżowania. 

Przebudowa nie wiąże się jednak z przełożeniem żadnych sieci, profilowaniem 

łuków. Jest tutaj kwestia budowy wyspy.  Nasadzenia wykonuje się w okresie trzech 

dni. Poza jednym, pozostałe lokale są w zarządzie TBS Złotnicki i gdy przedsiębiorcy 

zgłoszą sytuację spadku dochodów, miasto zareaguje choćby poprzez umorzenie 

czynszu. Generalnie chodzi by ta działalność się jeszcze lepiej rozwijała. 

Przedsiębiorcy bez żadnego uszczerbku będą mogli prowadzić działalność.  Projekt 

organizacji ruchu jest do wglądu. Zmiana będzie polegała, że ruch wokół ratusza 

będzie dwukierunkowy, na osi północ – południe nie ulegnie zmianie, poza tym że 

będzie rondo. Płynność ruchu powinna zostać zachowana. Zostanie wprowadzany 

zakaz wjazdu samochodów kilku tonów w ulicę Sieradzką.  

Radny  Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że nie jest do końca przekonany czy 

mieszkańcy chcą mieć pod oknami nocny ośrodek rozrywki oraz czy ktoś kto kupił 

działkę przy ul. KEN czy ul. Mickiewicza chce mieć rozjeżdżoną drogę. Czy było 

rozpatrywane zagospodarowanie terenu przy ul. Juliusza i Getta Żydowskiego. Tam 

mieszka zdecydowanie mniej osób. Jest szerzej jest również parking, który można 

zagospodarować. Czy były konsultacje społeczne tego projektu, kiedy się odbyły kto 

brał w nich udział, jakie były obawy.   

 

Paweł Szewczyk Z-ca Prezydenta Miasta Zduńska Wola stwierdził, że jeżeli chodzi o 

tzw. życie nocne to zbyt bardzo przeceniamy potencjał tego terenu. To nie będzie 

druga ulica Piotrkowska. Są tam jedynie dwa lokale, które mogą wystawić stoliki. Od 



wielu lat funkcjonuje tam ogródek przy restauracji Kamienica i nie było żadnych skarg 

mieszkańców, by były jakiekolwiek hałasy. Są to w większości lokale miasta w 

zarządzie w TBS-u i jeżeli znajdzie się przedsiębiorca, który będzie chciał wystawić 

ogródek, to będziemy przestrzegać by nie zakłócał on ciszy nocnej mieszkańców.  W 

wielu miastach o różnej wielkości  takie miejsca funkcjonują. Działki przy ul. 

Mickiewicza to w części są działki Miasta i po to jest coś robione by ten teren 

otworzyć. Rozmowy były prowadzone ze wszystkimi. Przewidziana jest tam również 

zabudowa usługowa i mieszkaniowa. Mierzeja północna w większości jest prywatna. 

Miasto ma tylko Plac Wolności 17 i jest to nie do końca uregulowany stan 

właścicielski. Dlatego tam powstał chodnik i zieleń. Tam nie są do końca znani 

spadkobiercy. Konsultacje były przeprowadzone pod budynkiem ratusza w trakcie 

Festiwalu Kultury Miejskiej. Przez trzy dni odpowiadał na wszystkie możliwe pytania. 

Była robiona ankieta internetowa. Mieszkańcy w większości wypowiadali się 

pozytywnie. By przedstawić mieszkańcom propozycję trzeba mieć opracowaną 

dokumentację.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał jaką funkcję ma pełnić kanał technologiczny. 

Poprosił również o informację o zmianie nawierzchni.  

Paweł Szewczyk Z-ca Prezydenta Miasta Zduńska Wola odpowiedział, że od dwóch 

lat obowiązują przepisy, że przy każdej dokumentacji taki kanał jest projektowany, 

niezależnie czy on jest potrzebny czy nie. Można oczywiście wystąpić do 

ministerstwa z wnioskiem o jego pominięcie, gdy byłyby z tego powodu istotne 

problemy.   

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na realizację zadania polegającego na opracowaniu dokumentacji 

projektowej na przebudowę południowej części pl. Wolności wraz z pasem drogowym 

i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej Miastu 

Zduńska Wola na realizację zadania polegającego na opracowaniu dokumentacji 

projektowej na przebudowę południowej części pl. Wolności wraz z pasem drogowym 

i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , 

Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik  

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/27/22 w sprawie zawarcia umowy o 

udzieleniu pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na realizację zadania 

polegającego na opracowaniu dokumentacji projektowej na przebudowę południowej 

części pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i 

Kościelną. 

 

Punkt 7 

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu zduńskowolskiego za rok 2021. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację. Nie wniosła uwag.  

 

 

Punkt 8 



Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli z realizacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w 

roku 2021. 

 

Rada Powiatu przyjęła informację. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 9 

Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie 

Zduńskowolskim na lata 2021-2030. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r. w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze i zasad zwalniania 

od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio 

z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, w tym 

również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli realizujących w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel do głosowania.  



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVIII/92/09 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r. w sprawie zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze i zasad zwalniania 

od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio 

z uczniami lub wychowankami albo na ich rzecz, nauczycieli zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, w tym 

również nauczycieli szkół zaocznych, nauczycieli realizujących w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin, pedagogów, psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do 

wymiaru godzin poszczególnych zajęć w kształceniu zaocznym w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Zduńskowolski.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski 

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Ewa Mielczarek-Sójka , Tomasz Ziółkowski  

 

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że jest „za”. Miał problemy z internetem i 

nie mógł zagłosować.  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/28/22 zmieniającą uchwałę nr 

XXXVIII/92/09 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 25 września 2009 r. 



w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze i zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych prowadzonych bezpośrednio z uczniami lub wychowankami albo na 

ich rzecz, nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela, w tym również nauczycieli szkół 

zaocznych, nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone 

dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin, pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych 

zajęć w kształceniu zaocznym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Zduńskowolski.  

 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2022 – 2030. 

 

Radna Joanna Pawłowska nawiązała do treści strategii. Wiadomo, że Zduńska Wola 

nie będzie w najbliższym czasie potęgą przemysłową, w ciągu 11 lat ubyło z powiatu 

zduńskowolskiego ponad 2000 mieszkańców,  jest zjawisko starzenia się 

społeczeństwa. Pichna to jedna z najbardziej zanieczyszczonych rzek, jest duże 

zanieczyszczenie powietrza, gmina Zapolice jest zagrożona suszą. Zanotowana jest 

niska realizacja kanalizacji w poszczególnych gminach. Wycięto 472 ha lasów  co 

jest  przerażające.  Zwróciła się do samorządów by były w tej kwestii bardziej 

wymagające. Nawiązała do stwierdzenia zawartego w treści strategii „komercjalizacja 

turystycznych produktów powiatu”. Zapytała co to jest ? Radna nawiązała również do 

edukacji, że jest przeciętna jakość kształcenia. I że należy ją podnieść. Ma nadzieję, 

że zostanie na to zwrócona uwaga. Byłoby dobrze skierować wysiłki chociażby do 

2030 r. w kierunku montażu paneli fotowoltaicznych na budynkach szkół i szpitala. 

Ma nadzieję, że doczeka się opracowania Kodeksu Dobrych Praktyk Inwestycyjnych, 

związanego z rozumnym budowaniem, nie zapominając co chroni nas przed suszą i 



pyłami. Radna nawiązała również do tabeli pn. „Jednostki realizujące i partnerzy 

działań”  w celu 2. 1. Wzmocnienie kapitału społecznego - jako partner jest nazwany 

Dom Kultury na „Pięterku” a w celu 3.2 Ochrona Środowiska podany jest PMOS – by 

zostało zapisane Powiatowe Centrum Sportu i Rekreacji, gdyż tam jest dyrektor. 

Ponadto czy w pozycji 3.2 Ochrona Środowiska  jest możliwość dopisania 

Powiatowego Zarządu Dróg – gdyż od nich zależy jak te drzewa się sadzi, czym się 

przycina jak się kosi i jak się utrzymuje drogi zimą.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że dokument został przygotowany 

przez zespół powołany w Starostwie Powiatowym. Jego istotą jest pokazanie w 

którym miejscu jesteśmy i do którego miejsca będziemy dążyć na rok 2030. Jest 

dokumentem niezbędnym w perspektywie pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Struktura dokumentu opiera się na 6 działach. Najobszerniejszy jest dział 

diagnostyczny. Są to twarde dane statystyczne. Została przeprowadzona wnikliwa 

analiza swot (mocne i słabe strony, szanse i zagrodzenia płynące z otoczenia).  

Została wskazana misja tego samorządu oraz wizja na jego rozwój.  Zostały 

wskazane trzy cele strategiczne: gospodarczy, społeczny i przestrzenny. 

Zrównoważony rozwój gospodarczy powiatu, sprzyjające warunki życia, 

uporządkowana i bezpieczna przestrzeń. W oparciu o te cele zostało nakreślonych 

11 celów operacyjnych i 44 kierunki działań. Zostały przeprowadzone wnikliwe 

konsultacje, został skierowany do wszystkich samorządów oraz do Województwa 

Łódzkiego do Biura Planowania Przestrzennego. Zostały wskazane pewne sugestie. 

Została uruchomiana aplikacja – e- konsulatcje. Efektem tego jest wskazany państwu 

dokument. Na podstawie tego zostanie opracowany Plan Rozwoju Lokalnego. Co do 

nazewnictwa. Struktura jednostek wychowania pozaszkolnego posiada wspólną 

obsługę, jednakże każda z placówek jest odrębna jednostką zgodnie z ustawą Prawo 

Oświatowe.  

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że nie uzyskała odpowiedzi na zadane 

pytanie dotyczące komercjalizacji.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że w dokumencie zauważona jest 

potrzeba komercjalizacji tego obszaru. W gospodarce rynkowej nie wszystkie 

zadania muszą być realizowane przez publiczne jednostki ale również niepubliczne.  

Na poziomie powiatu jest to dużo słabsze. Każdy działalność prowadzi w imieniu 

zysku a nie idei.  



Radny Dawid Mazurkiewicz zapytał czy wicestarosta rozumie  słowo komercjalizacja. 

Popiera Panią radną. Definicja tego stwierdzenia jest jednoznaczna. Przekształcenie 

publicznego przedsiębiorstwa w prywatne. Co znaczy komercjalizacja w rozumieniu 

tej strategii. Co Państwo zamierzacie komercjalizować. Z czego chcą Państwo 

stworzyć spółki. Czy jest to precyzyjne określenie.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik w naszym rozumieniu komercjalizacja tych obszarów 

nie oznaczała, że dotychczasowe obszary publiczne zostaną sprywatyzowane. 

Chcielibyśmy by w obszarach sportu, kultury, turystyki- obszarach które nie są 

dostatecznie rozwinięte działy podmioty komercyjne.  Podejmowały inicjatywy 

gospodarcze a rolą samorządu byłoby wspieranie tych inicjatyw i udostępnianie 

możliwości, dostępu do infrastruktury i dokumentów.   

Członek Zarządu Marcin Łabędzki stwierdził, że słowo nie zostało użyte w myśl 

ustawy o komercjalizacji. Nie było zamiaru przekształcenia przedsiębiorstwa 

państwowego w prywatne. Chodziło, o to by część usług świadczonych przez 

samorząd przedsiębiorcy przejęli w jakiejś części na siebie. By naszych 

przedsiębiorców zaangażować w nasze społeczeństwo. To tendencja którą chcemy 

osiągnąć w trakcie realizacji strategii.  

Radna Joanna Pawłowska zaproponowała zamianę słowa „komercjalizacja” na  

„komercjalizacji”. 

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że w strategii brakuje punktu w zakresie obszarów 

wiejskich i rolnictwa. Jest to ważne ze względu potrzebę wzrostu produkcji żywności 

w skali światowej. Zdaje sobie sprawę, że w naszm powiecie nie dominuje rolnictwo 

a inne działy gospodarki, przedsiębiorczość. Warto byłoby to naświetlać.  Wspomnieć 

o melioracjach, problemach związanych niedoborem wody – jest tam wzmianka. Na 

pewno trzeba utrzymać przestrzeń produkcyjną oraz zachować przestrzeń 

przyrodniczą. W naszym powiecie ale może i nie tylko brakuje planów 

przestrzennego zagospodarowania. Wiąże się z tym brak efektywności inwestycji 

infrastruktury: drogi, wodociągi, kanalizacje. Dobrze by w tej strategii taki punkt się 

znalazł. Jest presja, że produkcja nie ma znaczenia a grunty zostaną przeznaczone 

na działki. Są powiaty w których nie ma gruntów niedocenionych i w tym kierunku by 

szedł.  



Radny Zbigniew Piotrowski nawiązał do treści strategii, gdzie jest informacja o 

zmniejszaniu lesistości co wpływa na stan wód. Dobrze, że taki dokument istnieje, 

daje on obraz na to co się dzieje. Kiedyś mówiono o poprawie lesistości ale i są takie 

oceny, że lasy wyjaławiają ziemię. Co innego jest retencja, utrzymywanie wód, 

zrównoważony rozwój  a co innego lesistość. W przypadku drzew chodzi o 

wychwycenie dwutlenku węgla.  

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady zapytał na co zostały przeznaczone tereny 

po wyciętych lasach.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że spadek lesistości wynika z 

dużych inwestycji np.; budowa trasy S8, odrolnienia gruntów co nie jest łatwym 

procesem. Przyrost działek leśnych jest znikomy. Ważnym elementem jest to, że 

zalesienia gruntów spowalniają spływ wody do rzek. To jest największy atut.  

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2022 – 2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Mataśka , Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (4) 



Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/29/22 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2022 – 2030.  

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn: “Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo-Krokocice-Lichawa – etap III o 

długości 1610 m”. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania pn: “Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo-Krokocice-Lichawa – etap III o 

długości 1610 m”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 

Szuster , Piotr Warchlewski , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (4) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak , Grzegorz Włodarczyk  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/30/22 w sprawie zawarcia umowy o 

udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu na realizację zadania 

pn: “Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na odcinku Choszczewo-Krokocice-



Lichawa – etap III o długości 1610 m”.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-14/22. 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-14/22..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , Ewa 

Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Filipowski , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/31/22 zmieniająca uchwałę nr XLI/69/21 

Rady  Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 



 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-15/22. 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawkę.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-15/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , 

Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , 

Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/32/22 zmieniającą uchwałę nr XLII/1/22 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022r. w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2022 – FK/RP-15/22. 



 

Punkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę południowej 

części pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i 

Kościelną ” – FK/RP-16/22. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja projektowa na przebudowę południowej 

części pl. Wolności wraz z pasem drogowym i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i 

Kościelną ” – FK/RP-16/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-Sójka 

, Joanna Pawłowska , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Zbigniew Piotrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik  

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

 



Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/33/22 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn.: „Dokumentacja 

projektowa na przebudowę południowej części pl. Wolności wraz z pasem drogowym 

i skrzyżowaniem z ulicami Łaską i Kościelną ” – FK/RP-16/22. 

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zapolice. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Zapolice.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/34/22 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Zapolice. 

 

Punkt 17 



Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, Szymanowskiego i Złota.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia , 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dawid Mazurkiewicz, Zbigniew Piotrowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/35/22 w sprawie zawarcia umowy w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę skrzyżowania ulic: Prosta, 

Szymanowskiego i Złota. 

 

 



 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Karola 

Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota – Prosta” – FK.17.22  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał przedstawił projekt uchwały. 

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o panel głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zduńska Wola na 

dofinansowanie zadania pn: „Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Karola 

Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota – Prosta” – FK.17.22 .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Tomasz Półgrabia 

, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Zbigniew Piotrowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr XLVIII/36/22 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zduńska Wola na dofinansowanie zadania pn: „Dokumentacja 

projektowa na przebudowę ul. Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic 

Złota – Prosta” – FK.17.22.  

 



Punkt 19 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Na XLVII sesji w dniu 10 czerwca br. Rada Powiatu podjęła 8 uchwał. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyły się 3 

posiedzenia Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu 

bieżącego kierowania Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem 

obrad Wysokiej Rady.   

 

Inwestycje i zamówienia publiczne 

1. 13 czerwca 2022 r. podpisana została z Województwem Łódzkim umowa 

na dofinansowanie zadania „Modernizacja dźwigu osobowego w Domu 

Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli”. Jest do dofinansowanie z 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

wysokości 137.192,00 zł, wkład własny Powiatu Zduńskowolskiego w 

realizację zadania również wynosi 137.192,00 zł. Planowany termin 

realizacji zadania to 12.12.2022 r. 

2. 19 czerwca zakończyły się konsultacje społeczne projektu „Strategii 

Rozwoju Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2022 – 2030”, które objęły 

m.in. otwarte spotkanie konsultacyjne w dniu 13.06.2002 r. Wyniki 

konsultacji opublikowane zostały w BIP starostwa, na jego stronie 

internetowej oraz wywieszone zostały na tablicy ogłoszeń przed 

budynkiem starostwa na ul. Złotnickiego 25. Podczas konsultacji nie 

zgłoszono żadnych uwag. 

3. 23 czerwca 2022 r. odbył się odbiór pierwszego etapu (stanowiący 5% 

wartości całego zamówienia brutto, tj. 668 tys. zł)  inwestycji „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 4908E na odcinku Poręby – Piaski – etap II i III oraz 

nr 1765E na odcinku Piaski – Beleń – Strońsko”. Etap pierwszy 

obejmował roboty budowlane na odcinku Poręby – Piaski. W związku z 

inwestycją, 30 czerwca całkowicie zamknięty został dla ruchu kołowego 

odcinek drogi powiatowej nr 1765E pomiędzy Strońskiem a Beleniem.  

4. 24 czerwca 2022 r. przeprowadzone zostały konsultacje społeczne z 

mieszkańcami Gminy i Miasta Szadek w sprawie opracowywanej 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy drogi powiatowej na 



odcinku Szadek – Przatów nr 4939E w zakresie ulicy Przatowskiej. 

Otwarte spotkanie konsultacyjne odbyło się w Urzędzie Gminy i  Miasta 

Szadek. 

5.  28 czerwca 2022 r. podpisana została umowa z Województwem Łódzkim 

na dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4909E na 

odcinku Choszczewo – Krokocice – Lichawa – etap III o długości 1 610 

m”. Jest to dofinansowanie ze środków budżetu województwa, 

pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych w 

wysokości 450.120,00 zł. 

6. 28 czerwca 2022 r. otwarte zostały oferty w postępowaniu publicznym pn.: 

„Modernizacja dźwigu osobowego w Domu Pomocy Społecznej w 

Zduńskiej Woli”. Złożono cztery oferty: 

a. Oferta nr 1 – Fabryka Urządzeń Dźwigowych Sp. z o.o., Bolęcin 41, 09-

110 Sochocin, wartość oferty brutto 350.992,80 zł;  

b. Oferta nr 2 – CHMIELEWSKI S.A., ul. Lipowa 27, 05-532 Baniocha, 

wartość oferty brutto 280.476,00 zł; 

c. Oferta nr 3 – Liftprojekt Inżynieria Dźwigowa Paweł Rafalik, Kalinowo 

86, 07-304 Ostrów Mazowiecka, wartość oferty brutto 277.560,00 zł;  

d. Oferta nr 4 – Winda-Warszawa Sp. z o.o., ul. Surowieckiego 12, 02-

784 Warszawa, wartość oferty brutto 361.800,00 zł. 

Modernizacja dźwigu osobowego w Domu Pomocy Społecznej w 

Zduńskiej Woli została dofinansowana przez Województwo Łódzkie 

środkami Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w wysokości 137.192,00 zł. 

7. Rozpoczęła się procedura odbiorowa dwóch inwestycji 

współfinansowanych środkami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w 

zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych w obszarze 

oddziaływania przejść dla pieszych: 

a. Budowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 4913E, ul. Złota 

w Zduńskiej Woli, w km 2+480; wartość robót wyniosła 116.098,50 zł; 

wykonawcą robót była firma PPHU DROCHOD ze Zduńskiej Woli; dzięki 

realizacji inwestycji przy Szkole Podstawowej nr 6 powstało wyniesione 

przejście dla pieszych o szerokości 4 m, przesunięte zostały przystanki 

autobusowe, przed przejściem zainstalowano dwie oprawy 



oświetleniowe, usunięto zieleń ograniczającą widoczność, wdrożono 

zmiany stałej organizacji ruchu; 

b. Przebudowa przejścia dla pieszych na drodze powiatowej nr 4903E 

w m. Wojsławice, w km 7+700, wartość robót wyniosła 80.787,01 zł, 

wykonawcą robót była firma PPHU DROCHOD ze Zduńskiej Woli; przy 

Szkole Podstawowej im. Adama Mickiewicza powstało wyniesione 

przejście dla pieszych, przed przejściem zainstalowano dwie oprawy 

oświetleniowe, wykonano pasy wibro-akustyczne, dokonano cięć 

technicznych zieleni ograniczającej widoczność, wdrożono zmiany stałej 

organizacji ruchu. 

 

 Edukacja 

Pani Anna Gabriel – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w 

Zduńskiej Woli oraz pani Justyna Kunkel – dyrektor Zespołu Szkół Elektronicznych im. 

Stanisława Staszica w Zduńskiej Woli na mocy uchwał Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego otrzymały powierzenia stanowiska dyrektora na kolejną pięcioletnią 

kadencję. Powierzenie jest wynikiem wygranych konkursów na stanowiska dyrektorów 

szkół, przeprowadzonych przez komisje powołane przez Zarząd Powiatu. 

118 uczniów ze szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat 

zduńskowolski podczas zakończenia roku szkolnego zostało wyróżnionych 

Stypendiami Starosty Zduńskowolskiego za szczególne osiągnięcia oraz wysokie 

wyniki w nauce w roku szk. 2021/202. Stypendia w formie nagród pieniężnych 

otrzymało: 

- 35 uczniów z I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej 

Woli, 

- 19 uczniów z II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli, 

- 45 uczniów z Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej 

Woli, 

-  5 uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w Zduńskiej 

Woli,  

- 9 uczniów z Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli, 

- 5 uczniów z Zespołu Szkół Rolnicze CKU w Wojsławicach. 

Ogółem kwota na tegoroczne stypendia wyniosła 54 810,00 zł. 

 



Sprawy społeczne  

• Wydział Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu: 

W dniu 29 czerwca 2022 r. pracownik wydziału uczestniczył w konferencji 

podsumowująca w ramach projektu „Wdrażanie standardów obsługi inwestora                         

w samorządach województwa łódzkiego”, której tematem było budowanie lokalnych 

sieci współpracy na rzecz obsługi inwestora i strategiczne podejście do zarządzania 

rozwojem gospodarczym. 

 

• Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli, Domy Pomocy 

Społecznej oraz Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu 

Zduńskowolskiego -  realizowały statutowe działania jednostki.  

 

• Zduńskowolski Szpital Powiatowy: 

 

1) Kontynuacja prac remontowych dostosowujących pomieszczenia byłego Oddziału 

Ginekologicznego na potrzeby Oddziału Pediatrycznego. 

2) Prowadzenie projektu „Program rehabilitacji leczniczej w zakresie chorób grzbietu                      

i kręgosłupa”  skierowanego dla mieszkańców powiatu 

3) Realizacja działań statutowych. 

 

• Dom Dziecka im. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach: 

W dniu 4 czerwca z okazji Dnia Dziecka, na terenie Domu Dziecka odbył się 

Kolorowy 

Polsko-Ukraiński piknik. W programie zawarto m.in. zawody sportowo-rekreacyjne 

poczęstunek oraz kolorowy mecz piłki siatkowej. Uwieńczeniem całej imprezy był 

festiwal kolorów. Wydarzenie sfinansowane zostało przez Narodowy Instytut 

Wolności, z projektu „Mini granty na realizację autorskich projektów wolontariuszy”. 

Zabawa przebiegała w miłej atmosferze, sprawiając dzieciom dużo radości, celem 

była integracja i przełamanie barier językowo-kulturowych. 

 

• Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

 

1) W dniach 20.06.2022r. do 23.06.2022r. przeprowadzone zostały nabory wniosków: 

a) o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej,  



b) o przyznanie jednorazowych środków na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej w ramach projektu aktywizacja osób młodych oraz osób po 29 

roku życia pozostających bez pracy, 

c) o sfinansowanie kosztów kształcenia ustawicznego ze środków rezerwy 

Krajowego Funduszu Szkoleniowego.  

 

2) W dniu 21.06.2022r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował 

o ogłoszeniu naboru do służby więziennej w 7 podległych jednostkach.  

 

3) W okresie 07.06.2022 r. – 22.06.2022 r. do PUP wpłynęło 19 oświadczeń 

o powierzeniu wykonywania pracy cudzoziemcowi i 15 wniosków o wydanie zezwoleń 

na pracę sezonową cudzoziemca na terytorium RP. 

Ponadto na bieżąco  w sposób ciągły prowadzi się inne czynności wynikające z 

zadań statutowych urzędu. 

 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim  

Stopa bezrobocia na koniec kwietnia 2022 roku osiągnęła w powiecie 

zduńskowolskim 6,0%.  

 

WSPARCIE DLA OBYWATELI UKRAINY 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo 

pracy oraz przez poradnictwo zawodowe.  

 

Na dzień 22.06.2022r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zostało 

zarejestrowanych ze statusem osoby bezrobotnej 55 osób, w tym 48 kobiet,   

 

Promocja  

W okresie międzysesyjnym na zaproszenie oraz z własnej inicjatywy uczestniczyłam 

osobiście lub reprezentowali nasz powiat w imieniu Zarządu jego przedstawiciele: 

W dniu 13 czerwca uczestniczyłam w posiedzeniu Rada Nadzorcza 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego, tego samego dnia uczestniczyliśmy w  15-

leciu zduńskowolskiego Uniwersytetu III wieku oraz w spotkaniu zorganizowanym w 

Inkubatorze Inicjatyw Społecznych w sprawie Strategii Rozwoju Miasta Zduńska Wola.   



17 czerwca uczestniczyliśmy w rozstrzygnięciu dwóch konkursów plastycznych 

zorganizowanych przez Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola pn. Moja Przygoda                        

w Muzeum” oraz „Detale Małej Architektury”. Wydarzenie odbyło się pod patronatem 

Starosty Zduńskowolskiego oraz zostały ufundowane przez powiat nagrody rzeczowe 

dla laureatów tych konkursów. 

20 czerwca uczestniczyłam w walnym zgromadzeniu wspólników naszego szpital. 

21 czerwca uczestniczyliśmy w spotkaniu online dot. Szpitali Powiatowych i 

Miejskich Województwa Łódzkiego. 

23 czerwca miałam przyjemność być na otwarcie domu dla Uchodźców w Henrykowie. 

Powstał on dzięki zaangażowaniu Zgromadzeniu Księży Orionistów, wspólnie z 

pomocą lokalnych przedsiębiorców. Dzięki tej inicjatywie powstało 30 miejsc 

schronienia osób uciekających przed wojną na Ukrainie. Wierzymy, że przebywające 

tam rodziny będą czuły się bezpiecznie i komfortowo. 

24 czerwca wraz z członkowskimi zarządu oraz przedstawicielami Starostwa 

uczestniczyliśmy w uroczystych zakończeniach roku szkolnego w szkołach 

powiatowych, podczas których mieliśmy okazję przekazać, jak już wcześniej w 

działaniach edukacyjnych wspominałam, stypendia dla uczniów oraz powierzenia 

dyrektorskie. Tego samego dnia byłam obecna na kolejnym spotkaniu 

zorganizowanym w Inkubatorze Inicjatyw Społecznych w sprawie Strategii Rozwoju 

Miasta Zduńska Wola. 

27 czerwca uczestniczyłam w sesji absolutoryjnej Rady Miasta Zduńska Wola, 

gratuluję Panu Prezydentowi Konradowi Pokorze otrzymanego zasłużenie 

absolutorium. 

W dniu 28 czerwca uczestniczyłam w oficjalnym spotkaniu w Urzędzie 

Marszałkowskim, podczas którego podpisaliśmy umowy  dotyczące dofinasowania 

dróg dojazdowych i zakup sprzętu pomiarowego. 

Powiat Zduńskowolski w sierpniu będzie organizatorem dwóch wydarzeń 

plenerowych. Już dziś serdecznie zapraszam Państwa Radnych do udziału w 

nich.  

15 sierpnia, w ramach dni Powiatu zostanie zorganizowany Powiatowy Piknik z 

licznymi atrakcjami dla dzieci, przeglądem kół gospodyń wiejskich, prezentacją 

naszych młodych i zdolnych artystów, pokazami modowymi oraz koncertami 

estradowymi. 

 



Natomiast 21 sierpnia do Zduńskiej Woli po raz 22 -  zjadą się wystawcy z całej Polski 

na Regionalną Wystawę Rolno-Przemysłową. 

Obydwa wydarzenia odbędą się na terenie Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka 

Sportowego, szczegółowy program oraz zaproszenia zostaną do Państwa                                        

w odpowiednim czasie przesłane.  

Punkt 20 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Punkt 21 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Punkt 23 

Zakończenie XLVIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Posiedzenie XLVIII sesji zakończył przewodniczący Rady Powiatu Piotr Warchlewski. 

  

Przewodniczący 
                                                                     Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 Piotr Warchlewski  


